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سرمقاله 

پیمان  سازمان  اعضای  از  اسپانیا  وزیر  نخست 
آتلانتیک شمالی )ناتو( خواست به طور مساوی از 
احترام به قوانین بین المللی در غزه و اوکراین بدون 

»استانداردهای دوگانه« حمایت کنند.
به گزارش از روزنامه ال پائیس، در حالی که در بیانیه 
پایانی اجلاس سازمان پیمان آتلانتیک شمالی در 
واشنگتن، بیش از ۶۰ بار به اوکراین اشاره شده و از 
غزه حتی یکبار نامی برده نشده است، پدرو سانچز 
ناتو خواست قوانین  از سران  اسپانیا  نخست وزیر 
بین المللی، چنان که می خواهند در اوکراین به آن ها 

احترام گذاشته شود، در غزه نیز رعایت شود.
عمومی  جلسه  در  خود  سخنرانی  پایان  در  سانچز 
با  اجلاس پشت درهای بسته به غزه اشاره کرد و 
اسپانیایی،  ارائه شده توسط هیات  به متن  توجه 
وی گفت: اگر ما خواستار رعایت قوانین بین المللی 

در اوکراین هستیم، باید در غزه نیز به آن ها احترام 
بگذاریم. ما همیشه گفته ایم که قدرت ما در اتحاد 
با  باید  وحدت  این  جهانی شده،  دنیای  در  ماست. 

انسجام همراه باشد.
وی هشدار داد که اعمال »استاندارد دوگانه« نتیجه 
معکوس خواهد داشت و حمایت از اوکراین را نیز 

تضعیف خواهد کرد.
و  نروژ  با  هماهنگ  اقدامی  در  مه  ماه  در  اسپانیا 
شناخت.  رسمیت  به  را  فلسطین  کشور  ایرلند، 
سانچز در یک مجمع موازی با اجلاس سران ناتو 
در واشنگتن، از این تصمیم دفاع کرد و گفت: ما 
معتقدیم که باید یک افق سیاسی برای مردم منطقه 

فراهم کنیم.
سانچز تاکید کرد: من فکر می کنم برای شهروندان 
ما بسیار مهم است که بفهمند ما نه تنها در غزه و 

اوکراین از قوانین بین المللی دفاع می کنیم، بلکه ما 
یک موضع منسجم سیاسی داریم و استانداردهای 

دوگانه نداریم.
در گزارشی  روزنامه واشنگتن پست دیروز  خبرنگار 
پیمان  سازمان  عضو  کشورهای  سران  اجلاس  از 
اصلی  تمرکز  نوشت:  آمریکا  در  شمالی  آتلانتیک 
سران ناتو در اجلاس این هفته واشنگتن بر وضعیت 
اسفناک اوکراین و مقاومت آن در برابر تهاجم روسیه 
معطوف است. همزمان با مذاکرات فوری ناتو درباره 
اوکراین، درگیری دیگری نیز وجود دارد. از ۷ اکتبر، 
لشکرکشی ویرانگر اسرائیل در غزه توجه جهانی را از 
تهاجم روسیه دور کرده و احساسات مردم را علیه 

ریاکاری غرب برانگیخته است.
از  بسیاری  افزود:  آمریکایی  روزنامه  این  خبرنگار 
منتقدان به شکاف میان خشم ایالات متحده و اروپا 
از حمله روسیه به بیمارستان  های اوکراین و سکوت 
نسبی آنها هنگام ویرانی امکانات پزشکی و مدارس 

غزه زیر حملات اسرائیل، اشاره می کنند.
بمباران   ماه  چند  تنها  پست،  واشنگتن  نوشته  به 
در  جنگ  سال  چندین  از  بیش  غزه،  در  اسرائیل 
اوکراین ویرانی به بار آورده است. این باریکه متراکم 
با خاک یکسان شده و بازسازی آن، هر زمان که آغاز 
شود، ده ها سال طول خواهد کشید. اکثر مردم غزه 
مجبور به ترک خانه های خود شده  اند و بحران های 
بشردوستانه، از جمله قحطی تمام  عیار، این منطقه 

را فرا گرفته است.
نشست سران ناتو از روز سه شنبه )۹ جولای / ۱۹ تیر( 
در واشنگتن آغاز شد و قرار است تا امروز پنجشنبه 

)۱۱ جولای / ۲۱ تیر( ادامه پیدا کند.
سران سازمان پیمان آتلانتیک شمالی در پیش نویس 
اشاره  با  واشنگتن،  در  خود  نشست  پایانی  بیانیه  
این پیمان  به  اینکه مسیر کی یف در پیوستن  به 
نظامی غیرقابل بازگشت است، تاکید کردند: آینده 
اوکراین در ناتو است زیرا اعضای این پیمان متعهد 

به حمایت طولانی  مدت از کی یف شده اند.
بلند  تداوم حمایت  با هدف  بیانیه می افزاید:  این 
مدت از اوکراین یک بودجه ۴۰ میلیارد یورویی به 
در  کشور  این  به  ناتو  پایه کمک  و  حداقل  عنوان 
به  نظامی  اتحاد  این  اعضای  سوی  از   ۲۰۲۵ سال 

تصویب رسید.

معاون وزیر امور خارجه روسیه در واکنش به تصمیم برلین و واشنگتن برای استقرار موشک های دوربرد در آلمان، اعلام کرد که پاسخ روسیه به این اقدام، نظامی 
خواهد بود.به گزارش از اسپوتینک، تصمیم برلین و واشنگتن برای استقرار موشک های دوربرد در آلمان واکنش روسیه را در پی داشت.در همین راستا »سرگئی 
ریابکوف« معاون وزیر امور خارجه روسیه تاکید کرد که پاسخ مسکو به این اقدام واشنگتن و برلین، نظامی خواهد بود.معاون وزیر امور خارجه روسیه تصریح 
کرد: فارغ از اینکه فرصت های اجرای گفت وگو پیرامون جلوگیری از گسترش تسلیحات افزایش خواهد یافت یا به کلی از بین خواهد رفت، باید گفت که این 
اقدامات در درجه نخست با هدف آسیب زدن به امنیت کشور ما انجام می شود.ریابکوف با اشاره به تصمیم استقرار موشک های دوربرد در آلمان گفت: این اقدام 
تنها قسمتی از روند افزایش تنش و یکی از عناصر ایجاد رعب است که امروزه تقریباً به عنصر اصلی سیاست ناتو و ایالات متحده در قبال روسیه مبدل شده است.
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ریابکوف:پاسخ روسیه به استقرار موشک های دوربرد در آلمان، نظامی خواهد بود

مطالبه اسپانیا؛

 ناتو از استاندارد دوگانه در مورد
 اوکراین و غزه دوری کند

یادبود

یاد و خاطره شهدا
  به ویژه شهید

» »حسن کامرا�ن خونی�ق
که  ۱۸ اسفند ۶۲ 

به مقام شامخ 
 شهادت نائل گشت

 گرامی باد

در باب ضرورت تعامل با دنیا 
تعامل با دنیا از اهداف 
انقلاب  اهتمام  مورد 
اسلامی از ابتدای پیدایش آن بوده است اما 
جمهوری  تا  است  نشده  باعث  تعامل  این 
و  کند  صرف نظر  انقلاب  اصول  از  اسلامی 
صراحت نداشته باشد. روابط بین المللی فقط 
به تجارت کالاها و خدمات محدود نمی شود. 
بلکه مبادلات فرهنگی که میان کشورهایی 
انجام  دارند  سازنده  تعامل  یکدیگر  با  که 
می شود، سرمایه انسانی کشورها را به شدت 
در  ساختار  تغییر  محرک  می دهد.  افزایش 
اقتصاد جهانی، جهانی  شدن است و ماهیت 
پویای سیستم اقتصادی ممکن است تغییر 
ساختاری به همراه داشته باشد. یک کشور 
بین المللی  روابط  به  باید  توسعه  حال  در 
وابسته باشد. هنگامی که یک کشور درحال 
توسعه قادر به سرمایه گذاری برای تغییرات 
ساختاری خود نیست، باید به واسطه روابط 
بین المللی کمک خارجی دریافت کند. برای 
به کمک  باید  روابط بین المللی، یک کشور 
بانک جهانی، بانک توسعه آسیایی، سازمان 
تجارت جهانی و... وابسته باشد. صادرات و 
واردات کشور هم به روابط بین المللی وابسته 
است. مردم می توانند نظرات خود را با دیگر 
می توانند  و  بگذارند  اشتراک  به  کشورها 
کنند  ایجاد  بین المللی  دوستی  و  برادری 
است.  ممکن  بین المللی  روابط  با  تنها  که 
به خصوص  تحول ساختاری  این،  بر  علاوه 
تسهیل توسعه فعالیت های اقتصادی جدید 
قوانین  به  وابسته  سنتی  غیر  صادرات  و 
تجارت بین الملل است. زمانی که یک کشور 
با محدودیت و بحران های اقتصادی مواجه 
می شود و قادر به برطرف کردن نیازهای مردم 
نیست، می تواند با کمک روابط بین المللی از 
یک کشور خارجی وام بگیرد. بنابراین عبور 
کاهش  جهت  در  اقتصادی  بحران های  از 
با  بین المللی  روابط  حفظ  به  وابسته  فقر 
یک  و  است  جهان  توسعه یافته  کشورهای 
بین المللی  روابط  بدون  نمی تواند  کشور 
در  بخواهیم  اگر  ما  بنابراین  یابد.  توسعه 
دوران پست مدرن ادامه حیات دهیم راهی 
نداریم. سخن  بین المللی  روابط  توسعه  جز 
دولت  اساسی  رکن  دنیا  با  تعامل  پایانی؛ 
است  ای  نکته  همان  این  دانست.  آینده 
که پزشکیان در مناظره ها و سخنرانی های 
انتخاباتی خود بارها و بارها روی آن تاکید 
کرده است. او که توسعه اقتصادی در کشور 
را در گرو ارتباط با دنیا می داند در مناظره 
سیاست  در  که  گفته  خود  انتخاباتی  های 
خارجی دولت احتمالی خود، شعارهای دهن 
پر کن که جیب مردم را خالی کند نمی دهم. 
عقب  توسعه  قافله  از  را  مردم  که  شعاری 
اندازد نمی دهم. در سیاست خارجی، توسعه 
کشور را پیگیری می کنم. می خواهم از زندگی 
حداقلی و صرفا تامین معیشت بخور نمیر به 
مردم  شایسته  و  بخش  رضایت  زندگی  یک 

ایران برسیم.

الشجاعیه غزه  اینکه محله  بیان  با  نوار غزه  سخنگوی سازمان دفاع مدنی 
درباره شیوع  است،  زندگی  غیرقابل  که  تبدیل شده  فاجعه باری  منطقه  به 

بیماری های واگیر در این منطقه هشدار داد.
به گزارش از الجزیره، سخنگوی سازمان دفاع مدنی نوار غزه طی سخنانی 
درباره تازه ترین تحولات در این باریکه گفت: ما از کمبود امکانات رنج می بریم 

و نمی توانیم به مردم محاصره شده دسترسی پیدا کنیم.
وی افزود: محله الشجاعیه غزه به منطقه فاجعه باری تبدیل شده که غیرقابل 
زندگی است. در دور جدید حملات به محله الشجاعیه تا کنون بیش از ۶۰ 
شهید را زیر آوار خارج کرده ایم و پیکر ده ها شهید هنوز زیر آوار هستند. 
تداوم انباشته شدن هزاران جسد در زیر آوار باعث شیوع بیماری های واگیر 
و اپیدمی ها می شود.این مقام محلی فلسطینی ادامه داد: رژیم اشغالگر یک 
درمانگاه پزشکی را در محله الشجاعیه که به بیش از ۶۰ هزار نفر خدمات 
ارائه می کرد، ویران کرد. ما شواهد مستندی در اختیار داریم مبنی بر اینکه 
اشغالگران علیرغم مشخص کردن مسیرهای خروج ساکنان، به سمت مردم 
محله الشجاعیه آتش گشودند.وی تأکید کرد: رژیم اشغالگر بیش از ۸۵ درصد 

از ساختمان های مسکونی را در محله الشجاعیه ویران کرده و تا کنون بیش 
از ۱۲۰ هزار شهروند در این منطقه آواره شده اند.سخنگوی سازمان دفاع مدنی 
در نوار غزه در پایان سخنانش تأمین سوخت لازم را برای آواربرداری و بازیابی 

اجساد شهدا خواستار شد.

سخنگوی سازمان دفاع مدنی نوار غزه خبر داد:

ویرانی ۸۵ درصد خانه ها و آواره شدن ۱۲۰ هزار فلسطینی در »الشجاعیه«



رییس اداره حفاظت محیط زیست شهر تهران گفت: هر فیلتر سیگار می تواند با انتشار فلزات سنگین حدود یک متر مربع از خاک را آلوده کند. علیرضا رحمتی در دوره آموزشی 
بهره وری سبز، محیط زیست و توسعه پایدار که با حضور مدیران، نمایندگان ایمنی بهداشت، محیط زیست و کارشناسان به میزبانی شرکت دخانیات تهران برگزار شد، مطالبی 
درباره بهره وری سبز، توسعه پایدار و به کارگیری مؤثر و کارآمد تمامی منابع برای هدایت و کنترل سازمان ها، ادارات و شرکت ها از جمله در تمامی فعالیت های مرتبط با دخانیات 
از مرحله مزارع تهیه توتون و دخانیات، فرآوری و فرآیند تولید و ارتقای مسئولیت پذیری اجتماعی در مرحله مصرف دخانیات به ویژه فیلتر سیگار که از مخرب ترین پسماندهای 
تولیدی در محیط زیست است، بیان کرد.رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهر تهران به منظور نیل به اهداف زیست محیط زیستی بر تشکیل کارگروه محیط زیست در 

شرکت دخانیات با محوریت آموزش و فرهنگ سازی و تقویت فرهنگ مسئولیت پذیری اجتماعی در تمامی مراحل مرتبط با دخانیات با هماهنگی محیط زیست تاکید کرد.
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سبز

فیلتر سیگار از مخربترین پسماندهاست

تعیین شعار امسال »روز جهانی 
مقابله با گرد و غبار« با ابتکار ایران

هماهنگی  مدیریت   و  ملی  سیاستگذاری  ستاد  دبیر 
مقابله با پدیده گرد و غبار با اشاره به اینکه امسال شعار 
این روز جهانی با ابتکار جمهوری اسلامی ایران تعیین 
شده است، گفت: کمک به تاب آوری دربرابر گردوغبار 
از طریق آگاهی بخشی عمومی، همکاری منطقه ای و 
بین المللی و اقدام دانش پایه به عنوان شعار این روز 

بین المللی اعلام شده است.
پیشنهاد  به  افزود:  بیرگانی  طهماسبی  محمد  علی 
جمهوری اسلامی ایران، تقویم جهانی ۱۲ جولای هر 
سال را به عنوان روز جهانی مقابله با توفان های ماسه 
و گردوغبار تعیین کرد و در مجمع عمومی سازمان ملل 

متحد تصویب شد.
روز  این  شعارامسال  مبتکر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
به  کمک  کرد:  تاکید  است،  ایران  اسلامی  جمهوری 
بخشی  آگاهی  طریق  از  گردوغبار  دربرابر  تاب آوری 
اقدام  و  بین المللی  و  منطقه ای  همکاری  عمومی، 
دانش پایه به عنوان شعار این روز بین المللی تعیین 

شده است.
طهماسبی بیرگانی تاکید کرد: سال ۱۳۹۷و۱۳۹۸ ستاد 
ملی در گام اول نسبت به شناخت منشاء های داخلی 
برنامه  های  دوم  گام  در  و  گردوغباراقدام  خارجی  و 
تعیین  که  کرد  عملیاتی  را  خارجی  و  داخلی  عمل 
خسارت های گردوغبار، دستور عمل اطلاع رسانی و سایر 

کارهای نرم افزاری از جمله آن ها بود.
وی اضافه کرد: در بعد خارجی از سال ۱۴۰۱ با دست پر 
به رایزنی با کشورهای همسایه پرداختیم و در همین 
راستا در فروردین ماه به اتفاق علی سلاجقه - رییس 
به کشورهای عراق،   - سازمان حفاظت محیط زیست 

سوریه، قطر امارت، کویت سفر کردیم.
هماهنگی  مدیریت   و  ملی  سیاستگذاری  ستاد  دبیر 
اقدامات  این  کرد:  اضافه  گردوغبار  پدیده  با  مقابله 
گسترده باعث شد تا در تیر ماه ۱۴۰۱ کنفرانس منطقه ای 
گردوغبار با حضور ۱۱ کشور و ۶ نهاد بین المللی برگزار 
شود و در بیانیه نهایی به اشتراک گذاشتن برنامه های 
عمل زیر منطقه ای که ابتکار جمهوری اسلامی ایران 

بود، اضافه شود.
در  منطقه ای  صندوق  یک  ایجاد  کرد:  تاکید  وی 
خصوص پدیده گردوغبار پیشنهاد شهید جمهور بود 
و این پیشنهاد بعد از کنفرانس و بیانیه پایانی به 
عمومی  روابط  گزارش  فرستاده شد.به  ملل  سازمان 
بیرگانی  طهماسبی  محیط زیست،  حفاظت  سازمان 
اظهارکرد: ما در این زمینه پیشگام بودیم و پیشنهاد 
با  مقابله  روز جهانی  عنوان  به  تا ۱۲ جولای  دادیم 
مکاتبات  زمینه  این  در  و  شوذ  تعیین  گردوغبار 
در  کشورمان  نمایندگان  و  گرفت  صورت  متعددی 
سازمان ملل متحد با تلاش فراوان موضوع را پیگیری 
عنوان  تحت  روز  ماه ۱۴۰۲این  خرداد  در  و سرنجام 
روز جهانی مقابله با توفان های ماسه و گردوغبار به 

تصویب اعضای ملل متحد رسید.

روزنه

مدیرکل مدیریت بحران استانداری از ادامه جستجو برای 
زیار خبرداد و گفت:  اطراف  در  پلنگ رویت شده  یافتن 
امشب نیز ۵ تیم تخصصی برای پایش منطقه به شرق 

اصفهان اعزام می شوند.
منصور شیشه فروش با اشاره به اینکه طی روزهای گذشته 
منابع محلی گزارش دادند که ردپای پلنگ در اطراف شهر 
زیار دیده شده است، اظهار داشت: تصاویری نیز توسط 
دوربین های مدار بسته ثبت شده که یک قلاده پلنگ را 
نشان می دهد.وی افزود: گفته می شود که پلنگ همراه 
یک توله در اطراف زیار و حتی داخل شهر دیده شده است.

اشاره  با  اصفهان  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
فوری  نشانی  آتش  و  زیست  محیط  نیروهای  اینکه  به 
از  به زیار در شرق اصفهان اعزام شدند، خاطرنشان کرد: 
روز شنبه تاکنون پایش ها شبانه روز ادامه داشته است 
و  در شب  دید  دوربین های  با  محیط زیست  نیروهای  و 
تجهیزات مناسب در منطقه به جستجو و ردیابی پرداختند 
و تله های زنده گیر نیز نصب کردند اما پلنگ تاکنون پیدا 
نشده است.شیشه فروش ادامه داد: امشب نیز پنج تیم 
تخصصی دیگر از محیط زیست مجهز به دوربین دید در 
شب با کمک آتش نشانی به شهر زیار و روستاهای اطراف 
آن اعزام می شوند که همچنان به پایش و جستجو ادامه 
دهند تا اگر ردی از پلنگ پیدا شد اقدامات بعدی جهت 
زنده گیری حیوان صورت گیرد.وی افزود: این احتمال نیز 
وجود دارد که حیوان به تدریج از این محدوده به سمت 
مدیریت  باشد.مدیرکل  شده  دور  و  رفته  خود  زیستگاه 
بحران استانداری اصفهان با اشاره به اینکه سازمان های 
مردم نهاد نیز در جستجو برای یافتن پلنگ کمک کردند، 
افزود: به کشاورزان و باغداران منطقه نیز آموزش های لازم 
داده شده است.شیشه فروش با بیان اینکه از شهروندان 
شماره  به  را  محیطی  زیست  موارد  می شود  درخواست 
۱۵۴۰ یگاه حفاظت محیط زیست گزارش کنند، خاطرنشان 
کرد: پناهگاه حیات وحش عباس آباد نائین، پارک ملی 
کلاه قاضی، منطقه حفاظت شده قمصر و برزک کاشان 
و منطقه حفاظت شده دنا در سمیرم مامن و زیستگاه 
تاریخی پلنگ در استان اصفهان است و یک احتمال وجود 
دارد که پلنگ رؤیت شده برای یافتن آب و غذا از پارک 
ملی کلاه قاضی که نزدیک ترین زیستگاه حیات وحش 

به شهر زیار است، آمده باشد و احتمال دیگر این است 
که توسط فردی در باغ شخصی نگهداری می شده است.

حیات  دسترسی  عدم  و  خشکسالی ها  داشت:  ابراز  وی 
وحش به آب و غذا سبب شده که در مواردی شاهد ورود 
حیات وحش به شهرها و روستاها باشیم؛ سال گذشته نیز 
چند مورد گزارش ورود گرگ به مناطق مسکونی و شهری 
داشتیم که در شهر اصفهان در ناژوان و کوه صفه، علویجه 
رئیس  امیدی،  بودند.همچنین مریم  برزک دیده شده  و 
محیط زیست  کل  اداره  وحش  حیات  از  حفاظت  اداره 
استان اصفهان نیز درخصوص پلنگ رؤیت شده در زیار 
به خبرنگار مهر گفت که طی روزهای گذشته به صورت 

شبانه روز پایش ها ادامه داشته و حتی جستجو پهپادی 
در منطقه نیز انجام شده است.وی با اشاره به اینکه مردم 
محلی گزارش کرده بودند که پلنگ در اراضی کشاورزی 
روستاهای اطراف زیار دیده شده که حدود ۲ کیلومتر با 
مناطق مسکونی فاصله دارد، خاطرنشان کرد: رؤیت پلنگ 
از  مدتی  که  شد  گزارش  محیط زیست  به  زمانی  زیار  در 
آن گذشته بود و هنگامی که به منطقه رفتیم نتوانستیم 
پلنگ را پیدا کنیم.رئیس اداره حفاظت از حیات وحش 
اداره کل محیط زیست استان اصفهان افزود: نیروهای ما 
مجهز به دوربین دید در شب و سلاح بیهوشی طی روزهای 
اخیر در منطقه مستقر هستند اما پلنگ پیدا نشده است.

پایش  پهپادی انجام شد

ادامه جستجو برای یافتن پلنگ
 در شرق اصفهان

از نهادهای مدنی،  نامه ای   دفتر رئیس جمهور منتخب در 
انجمن های علمی، احزاب، جریان ها و شخصیت های سیاسی 
با گرایش های متفاوت درخواست کرد که پیشنهادات خود 

را برای انتخاب اعضای کابینه دولت چهاردهم ارایه کنند.
است:  آمده  گرفت،  قرار  ایرنا  اختیار  در  که  نامه  این  در 

دکتر مسعود پزشکیان برای انتخاب با صلاحیت ترین 
همکاران در دولت چهاردهم )اعم از وزراء، معاونان 
و  مشورت  به  دولت(  بزرگ  سازمان های  روسای  و 
تخصصی،  و  علمی  نهادهای  و  انجمن ها  مشارکت 

سازمان های مردم نهاد و احزاب باور و نیاز دارد.
دفتر رئیس جمهور منتخب این نامه را برای رؤسای 

اتاق  مدنی،  نهادهای  علمی،  انجمن های 
بازرگانی، احزاب اصلاح طلب ،احزاب مطرح 
و  ملی  شخصیت های  اصولگرایی،  جریان 
منتخب  جمهور  رئیس  انتخاباتی  رقبای 
ارسال کرده است.متن کامل نامه به این 
شرح است: چنانچه استحضار دارید دکتر 
مسعود پزشکیان برای انتخاب با صلاحیت 

ترین همکاران در دولت چهاردهم اعم از وزراء معاونان و 
رؤسای سازمانهای بزرگ دولت به مشورت و مشارکت انجمن 
نهاد و  نهادهای علمی و تخصصی سازمانهای مردم  ها و 
احزاب باور و نیاز دارد به همین منظور سازوکار شفافی به 
شرح زیر تعیین شده است که با مشارکت نمایندگان این 
بر اساس شاخصهای تعیین شده شایسته  نهادها و 
ترین افراد برای عضویت در دولت پیشنهاد و انتخاب 
بالادستی  اسناد  و  اساسی  قانون  به  شود.التزام 
داشتن  شجاعت  و  صداقت  پاکدستی  به  اشتهار 
،جناحی  افراطی  گرایشهای  از  دوری  ملی  نگرش 
وفاداری  و  همراهی  ای  منطقه  و  مذهبی  ،قومی 
به گفتمان رویکرد رئیس جمهور  نسبت 
باور به ضرورت توسعه عدالت باورمند 
و  بودن  صدایان  بی  صدای  ایده  به 
و  جوانان  زنان  مطالبات  تحقق 
اجتماعی  تعامل  به  باور  اقوام 
ضرورت  به  باور  فرهنگی  و 
انسجام  و  وفاق  همگرایی 

ملی، معتقد و عامل به کار کارشناسانه و شایسته گزینی 
باورمند به ضرورت همراهی و توامانی مقاومت و انعطاف 
در سیاست خارجی شناخت مأموریت دستگاه و برخوردار از 
توانایی شناخت و حل مسئله دارای مدرک معتبر کارشناسی 
ارشد یا بالاتر تجربه مدیریت عالی اجرایی در بخش دولتی 
خصوصی یا دانشگاهی دارای روحیه و شجاعت نوآوری و 
اعتقاد  راهبری  توان  و  نگرش  دارای  آن  پیشبرد  و  پذیرش 
باورمند به حکمرانی مشارکت جویانه و  به کار کارشناسی 

ضرورت مشارکت مردم در اداره کشور.
شایان ذکر است در ترکیب کابینه ایجاد وفاق ملی فراگیر 
نو  های  چهره  ورود  کارآمدی  ارتقای  دولت،  شمول  شدن 
و  زنان  حضور  و  دولت  اعضای  سنی  میانگین  کاهش 

نمایندگانی از جامعه متنوع ایران مورد توجه جدی است.
سپاسگزار می شویم گزینه های پیشنهادی برای عضویت در 
دولت را به همراه رزومه سرفصل اهداف و رویکردهای مورد 
نظر در حد یک صفحه تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخ 
مورد  تعیین شده  تا سازوکار  فرمایید  ارسال   ۱۴۰۳٫۰۴٫۲۴

ارزیابی قرار گیرند.

دفتر رئیس جمهور منتخب:

نهادهای مدنی، انجمن های علمی و احزاب برای انتخاب کابینه دولت پیشنهاد دهند



رئیس جمهور منتخب ایران بر تلاش برای گفت وگوی سازنده و تقویت همکاری ها با کشورهای عربی و منطقه ای تاکید کرد. »مسعود پزشکیان« رئیس جمهور منتخب جمهوری اسلامی ایران، ملت ها 
و دولت های عربی را مخاطب قرار داد و بر تلاش خود برای گفت وگوی سازنده و تقویت همکاری های منطقه ای تاکید کرد.متن کامل یادداشت اختصاصی پزشکیان برای روزنامه فرامنطقه ای »العربی 
الجدید« به شرح ذیل است:با هم برای منطقه قوی و شکوفا؛اینک که با رأی ملت، عهده دار مسئولیت ریاست جمهوری اسلامی ایران شده ام در آغاز راه مایلم با برادران و خواهران و همسایگان خود در 
منطقه سخن بگویم، تا با یکدیگر در راه گفتگوی سازنده و تقویت همکاری و همبستگی میان ملت ها و دولت های منطقه گام برداریم.آموزه های جاودانه قرآن: "واعتصموا بحبل الله جمیعاً ولا تفرقوا" و 
"تعاونوا علی البر والتقوی و لاتعاونوا علی الاثم و العدوان" و رسول گرامی اسلام صلی الله علیه و آله: "الله الله فی جیرانکم " و امام علی علیه السلام "سل عن الجار قبل الدار"، اصول راهنمای ما است.ما 
در جغرافیای واحدی زندگی می کنیم و برای رسیدن به حیات طیبه ای که آرمان اسلام و تمام ادیان آسمانی است، باید دست در دست یکدیگر دهیم و با اتکاء بر قدرت منطق به جای منطق قدرت، و 
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مسعود پزشکیان:برای گفت وگوی سازنده با دنیای عرب آماده ام استان پرجمعیت و مهاجر پذیر البرز که بنا به گفته 
کارشناسان ، سالها زیر سایه پایتخت گم شده بود، 
فعالیت دولت سیزدهم  در طول حدود سه سال 
به روایت آمار در بخش های مختلف ، خدمات 
متفاوت از گذشته نظیر توسعه زیر ساخت های 
درمانی و راه وشهرسازی دریافت کرد.شهید جمهور 
»آیت الله رییسی« در ۱۲ مرداد ۱۴۰۰ سکان دولت 
خستگی ناپذیر را به دست گرفت تا به رغم تحریم 
های ناعادلانه با تلاش بی وقفه و مدیریت برنامه 
محور شاخص های توسعه را ارتقا دهد.بنابر این 
در مدت زمان ۲ سال و ۹ ماه گوشه گوشه ایران 
البرز در مسیر توسعه و  اسلامی از جمله استان 
ناگوار  ای  ناگهان حادثه  که  گرفت  قرار  پیشرفت 
حین ماموریت آیت الله رییسی در استان آذربایجان 
قوه  دار  سکان  و  کرد  تلخ  را  ایرانیان  کام  شرقی 

مجریه کشور به شهادت رسید.
اما از آنجاییکه ایران اسلامی در زیر سایه ولایت 
فقیه هیچگاه از مسیر آبادانی و اقتدار عقب نمانده 
مردم همیشه در صحنه روز پانزدهم تیرماه با خلق 
تاریخ  در  خود  حضور  از  دیگری  حماسه  ثبت  و 
پرافتخار ایران اسلامی، دکتر "مسعود پزشکیان" را 
برای سکانداری قوه مجریه انتخاب کردند تا آنی 
باز نماند .دولت سیزدهم  از مسیر توسعه  کشور 
مبارکی  رویدادهای  خود  فعالیت  زمان  مدت  در 
از  و  زد  رقم  داخلی  و  المللی  بین  عرصه های  در 
همان آغاز کار شاهد کنشگری فعال رییس جمهور 
شهید بودیم که می طلبد این شیوه اجرایی رییس 
جمهور را ثبت کرد تا دولت مردان با الگوگیری از 
این شیوه و روش، توفیقات بیش از پیش را در 
اسلامی  انقلاب  پیشرفت  و  توسعه  مسیر  ادامه 
داشته باشند .دولت سیزدهم در آغاز کار خود با 
توجه به سیاست های کلی نظام و اسناد بالادستی، 
توجه به همه ابعاد تحول و پیشرفت کشور، تمرکز 
و  تولیدی  علمی،  اقتصادی،  حوزه های  بر  ویژه  
زیربنایی را مدنظر قرار داد و در استان البرز اقدامات 
صورت گرفته بیانگر دقت نظر دولت سیزدهم در 
ارائه خدمات به حوزه های مختلف است و طبق 
اسناد و آمار می توان گفت که خدمات دولت در 
تمام بخش های اقتصادی ، فرهنگی ، آموزشی 
و اجتماعی در کشور از جمله استان البرز مشهود 
نیز مانند سایر  بود .سی و یکمین استان کشور 
استانها از قدمهای پر خیر و برکت رییس جمهور 
شهید بی بهره نبود و با ۲ سفر استانی که آیت الله 
رئیسی به این استان داشت بسیاری از چراغ های 
خاموش توسعه در آن روشن و چالش های حوزه 
های صنعت ، درمان و آموزش برطرف شد.وجود 
سه هزار و ۸۰۰ واحد تولیدی استان البرز ، ۱۷ مرکز 
علمی تحقیقاتی کشوری و منطقه اقتصادی ویژه 
پیام، ظرفیت های بی بدیلی برای توسعه البرز به 
شمار می رود که در سفر استانی رییس جمهور 

مورد توجه قرار گرفت.
ساخت خانه و توسعه راهها دستاوردهای ویژه 

دولت در البرز
دولت سیزدهم در مجموع ساخت ۱۰۰ هزار واحد 
مسکونی در قالب طرح نهضت ملی مسکن برای 
استان البرز هدفگذاری کرده است که اکنون بیش 
از ۳۰ هزار واحد آنها در در دست احداث است ضمن 
آنکه حدود سه هزار واحد مسکونی مهر این استان 
تعیین تکلیف شد.اکنون طرح نهضت ملی مسکن 
استان البرز با سرعت و شتاب در حال اجرا است 
که امسال تعداد زیادی از این واحدها تکمیل و به 

مردم واگذار می شود.
تکمیل قطعه نخست آزاد راه شهید سلیمانی کرج 
به طول هفت کیلومتر یکی از پروژه های نیمه تمام 
آذرماه ۱۴۰۲  با سفر  بود که همزمان  البرز  استان 
رییس جمهور به این استان مورد بهره برداری قرار 
گرفت.همچنین اجرای بیش از ۱۲۰ پروژه کوچک 
و بزرگ راهداری از جمله رفع گره ترافیکی آزاد راه 
تهران - کرج - قزوین در محدوده پل های کلاک 
و فردیس از مهمترین دستاوردهای این دولت به 
کیلومتر  بهسازی ۵۰۰  و  آسفالت  رود.  می  شمار 
اهمیت  حائز  نکات  از  البرز  استان  روستایی  راه 
در کارنامه عملکردی دولت سیزدهم است.یکی از 
مهمترین اقدامات جهادی دولت ترمیم فوری جاده 
کرج - چالوس پس از سیل ویرانگر خرداد ماه ۱۴۰۲ 
بود که این مسیر به رغم گستردگی خرابی ها در 

»دنیای هوادار« گزارش می  دهد؛

خدمات ماندگار رئیس جمهور شهید
 در البرز به روایت آمار

کمتر از ۴۵ روز بهسازی و بر روی مسافران گشوده شد.
خدمات بهداشتی درمانی دولت سیزدهم

شهید  تختخوابی   ۲۶۰ بیمارستان  تجهیز  و  تکمیل 
با پیشرفت فیزیکی  حاج قاسم سلیمانی فردیس که 
تخت  شمار  شد  سیزدهم  دولت  تحویل  درصدی   ۵۰
های بیمارستانی استان البرز افزایش یافت.افتتاح این 
هزار  شهرستان ۸۰۰  مردم  انتظار  سالها  به  بیمارستان 
تکمیل  نیز عملیات  اکنون   ، داد  پایان  فردیس  نفری 
بیمارستان ۲۶۰ تختخوابی سیدالشهدا )ع( کرج با حدود 
۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی ،بیمارستان ۱۲۰ تختخوابی 
درصد،   ۳۸ فیزیکی  پیشرفت  با  کمالشهر  کلینیک  و 
بیمارستان ۳۲ تختخوابی شهرستان طالقان با پیشرفت 
فیزیکی ۳۷ درصد ،احداث پایگاه های اورژانس شهرک 
ابریشم ساوجبلاغ، جوستان طالقان، رحمانیه، عوارضی 
مهرشهر و بیلقان با پیشرفت فیزیکی ۶۵ درصد ، ساخت 
مرکز خدمات جامع سلامت شهید زارعی نژاد نظرآباد با 
پیشرفت فیزیکی ۸۰ درصد ساخت و محل نشست و 
برخاست بالگرد امدادی استان البرز با حدود ۸۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی در حال انجام است. همچنین انعقاد 
قرارداد احداث مراکز خدمات جامع سلامت نساء، ظفر، 
مسکن مهر ماهدشت، شهرک ابریشم چهارباغ و کلیم اله 
ساوجبلاغ در استان البرز در دست اقدام است.همچنین 
راه اندازی دانشکده علوم پزشکی البرز با زیربنای ۲۲ هزار 
مترمربع با مشارکت خیرین اقدام دیگری بود که در سال 
۱۴۰۲ به بار نشست؛ سال گذشته نیز بیش از ۱۰ هزار 
شهروند ساکن محله های محروم و کم برخوردار این 
استان زیر چتر بیمه سلامت قرار گرفتند.در زمان حاضر 
البرز دارای ۲ هزار و ۳۰۰ تخت بیمارستانی دولتی و یک 
هزار تخت خصوصی است ؛ اکنون تیم های سلامت 
نیز در ۶۷ محله کم برخوردار و محروم به مردم خدمات 
ارائه می دهند.صندوق حمایت از بیماران صعب العلاج 
و بیماران خاص از سال گذشته زیر چتر بیمه سلامت 
در البرز آغازبکار کرده که ۱۰۷ بیمار تحت پوشش آن قرار 
گرفته اند ؛ با حمایت دولت این صندوق طی یکسال 
بیماران خاص  درمان  هزینه  گذشته ۳۵۰میلیارد ریال 
پرداخت کرده است .کاهش هزینه های دانشگاه علوم 
دوم  سفر  مصوبات  ۱۰۰درصدی  افزایش  البرز،  پزشکی 
قبل،  دوره  به  نسبت  سلامت  حوزه  در  جمهور  شهید 

افزایش ۲ برابری اعتبارات تملکی ملی جذب شده نسبت 
به سال ۱۴۰۱ ، افزایش ۶ برابری اعتبارات تملکی استانی 
برای ساخت  اعتبار  ، جذب  جذب شده حوزه سلامت 
از محل طرح های عمرانی مناطق  سه مرکز بهداشت 
نفت خیز برای اولین بار، افزایش ۶۸ درصدی اعتبارات 
ابلاغی از مهمترین اقدامات و موفقیت های دانشگاه 
علوم پزشکی استان البرز درسال گذشته است که در سایه 

حمایت های دولت انجام پذیرفته است.
ساخت ۱۰۰ مدرسه در البرز

البرز ملقب به ایران کوچک که به لحاظ سیل روزافزون 
از لحاظ شاخص فضاهای  استان  مهاجرت ها آخرین 
آموزشی و پرورشی است در کانون توجه دولت سیزدهم 
این دولت ۱۰۰ مدرسه  با حمایت  قرار گرفت بطوریکه 
جدید طی ۲ سال گذشته در این استان احداث و در 
اختیار دانش آموزان قرار گرفت که اکنون ساخت ۵۰ 
مدرسه دیگر در البرز در دست اقدام است.این درحالی 
است که سال گذشته بیش از ۲۰۸ میلیارد ریال صرف 
خرید تجهیزات مدارس و هنرستان های استان شده و در 
ابتدای سال ۱۴۰۲ تعداد ۶۰ پروژه در حال احداث بوده که 
در طول این سال ۲۹ پروژه آموزشی جهت بهره برداری به 
اداره کل آموزش و پرورش استان تحویل و در حال حاضر 

۳۷ پروژه فعال در دست ساخت است.
و  هزار  سه  پرداخت  ساز  مدرسه  خیرین  گذشته  سال 

البرز متعهد شدند که ۸۵ درصد  ۵۰۰ میلیارد ریال در 
آن محقق شد و این خیران در ۴۸ پروژه با زیربنای ۵۶ 
هزار و ۱۷۰ مترمربع با تعداد ۴۲۸ کلاس درس مشارکت 
داشتند.طرح شهید "روح الله عجمیان" ) شهید امنیت ( 
با اجرای نهضت بهسازی و شاداب سازی مدارس مناطق 
کم برخوردار در ۳۵۰ مدرسه جامعه هدف از نوروز ۱۴۰۲ با 
کمک گروه های جهادی فعال استان و مدیران و انجمن 
اولیاء و مربیان و خیرین مدرسه ساز و گروه های سازمان 
بسیج دانشجویی و گروه های سازمان بسیج سازندگی و 
مشارکت های مردمی اداره کل نوسازی مدارس آغاز شد 

و تا پایان آبان ۲۵۸ مدرسه در این طرح بهسازی شد.
کاهش تنش آبی با طرح جامع آبرسانی البرز

طرح جامع آبرسانی استان البرز که باهدف بهره مندی 
با  از سال ۱۴۰۱  آبی  آبهای سطحی و کاهش تنش  از 
حمایت دولت سیزدهم آغاز شد بخش مهمی از آن در 
شهرستان های نظرآباد ، اشتهارد ، فردیس و کرج محقق 
شد. این طرح که با افق ۳۰ ساله آغاز شده با افتتاح 
چندین طرح و پروژه از جمله تصفیه خانه شماره ۲ آب 
کرج ، احداث ۶۰ کیلومتر خط انتقال آب سد طالقان به 
نظرآباد و اشتهارد ، پروژه آبرسانی فردیس و گرمدره همراه 
شد.در بخش برق رسانی نیز افتتاح پست ۴۰۰ کیلووات 
باغستان و ۴۰۰ کیلووات کمالشهرکرج نیز موجب شد تا 
شرایط تامین برق البرز پایدار شود و مردم برخلاف سال 
های قبل از دولت سیزدهم ، تابستان ۱۴۰۲ بدون قطعی 
برق در این استان سپری کنند ضمن آنکه عملیات ۲ 
پست ۴۰۰ کیلووات دیگر به صورت جهادی در نظرآباد و 

اشتهارد کلید خورد.
سبزینگی البرز

دولت  توسعه  مسیر  ادامه  در  البرز  استان  گاز  شرکت 
سیزدهم با گازرسانی به ۱۲۰ روستا در سایه کار جهادی و 
شکافتن کوه البرز سال گذشته سبزینگی استان را جشن 
گرفت.با احداث ۱۰۰ کیلومتر شبکه اصلی وتوزیع جدید 
، حدود ۱۳ هزار خانوار در مناطق روستایی و شهری این 
استان طی سال گذشته از نعمت گاز بهره مند شدند.
همچنین در این مدت ۱۴۱ شرکت تولیدی و صنعتی 
بزرگ و واحد کشاورزی استان البرز زیر پوشش شبکه گاز 
سراسری قرار گرفتند که اکنون در مجموع یک هزارو۲۸۳ 
مشترک صنعتی و کشاورزی در این استان وجود دارد.
از  نفر  و ۷۱۴هزارو۳۷۸  میلیون   ۲ مجموع  در  اکنون 
جمعیت استان البرز در قالب ۸۶۱ هزارو۳۳۷ خانوار زیر 

پوشش شبکه سراسری گاز هستند.
اشتغال آفرینی دولت سیزدهم در چهل و پنجمین 

سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی برای البرز
۲ هزار و ۷۶۵ طرح خدماتی، تولیدی و عمرانی در چهل 
و پنجمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی با اعتباری 
افزون بر ۳۳۶ هزار میلیارد ریال در این استان به بهره 
برداری رسید که با بهره برداری از این طرح ها برای پنج 
هزار و ۱۵۱ نفر فرصت شغلی در سطح شهرستان های 
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استفاده از مؤلفه های قدرت ملی و در مقدمه آن ها پشتیبانی ملت های خود 
و نیروهای زنده امت اسلامی، ساختار منطقه قوی را پایه گذاری کنیم.تا 
هنگامی که ما در منطقه به انسجام نرسیم و برای آینده روشن و بهره برداری 
درست از نعمت های خدادادی و موقعیت ژئوپلتیک استثنایی، همکاری 
نکرده، و زمینه رشد و توسعه عمومی منطقه را فراهم نکنیم، طرح های 
جداگانه برای پیشرفت کشورهای منطقه از موفقیت جدی برخوردار نخواهد 

شد.گفت وگوی عمیق، سازنده و هدفمند با هدف ایجاد انسجام منطقه ای 
و همکاری در زمینه های مختلف تنها راه گذار ما از چالش ها و تلاطم های 
موجود، و ایجاد ثبات و امنیت پایدار و بهره مندی مردم منطقه از مواهب و 
ثروت های خود است. اینجانب در آغاز کار خود برای محقق شدن این هدف 
و حرکت واقعی و جدی در مسیر همکاری، دست دوستی و برادری به سوی 

همه همسایگان و کشورهای منطقه دراز می کنم.

استان ایجاد شد.از مجموع ۲ هزار و ۷۶۵ طرح البرز، ۲ 
هزار و ۵۷۵ طرح در بخش دولتی و ۱۹۰ طرح مربوط 
به بخش خصوصی بوده است.بر این اساس در مجموع 
در شهرستان کرج ۷۴۷ طرح با ۷۵۶ نفر اشتغالزایی ، 
شهرستان ساوجبلاغ ۳۲۹ طرح با ۴۵۶ نفر اشتغالزایی، 
شهرستان  اشتغالزایی،  نفر   ۸۰۵ با  طرح   ۷۰۸ نظرآباد 
شهرستان  اشتغالزایی،  نفر   ۱۰۷ با  طرح   ۳۳ فردیس 
اشتهارد ۸۳ طرح با یک هزار و ۶۵۳ فرصت شغلی، در 
شهرستان طالقان ۲۴۴ طرح با هفت نفر اشتغالزایی و در 
شهرستان چهارباغ ۲۶۳ طرح با ۸۱۶ فرصت شغلی مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
احیای حدود ۲۰۰ واحد تولیدی و صنعتی

احیای حدود ۲۰۰ واحد تولیدی و صنعتی راکد و تملیکی 
در استان البرز یکی دیگر از اقدامات دولت سیزدهم است 
که برای احیای این واحدها با اشتغالزایی بیش از پنج 
هزار نفر افزون بر ۴۰۰ هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری 
شده است.در اجرای ۲ سفر رییس جمهور شهید به استان 
البرز در مجموع ۳۵۶ طرح تولیدی و صنعتی با سرمایه 
گذاری ۲۸۰هزار میلیارد ریال و اشتغالزایی مستقیم برای 
۲۶هزارو۵۰۰ نفر ، تکمیل ، توسعه یا مجوز بهره برداری 
دریافت کرده اند.عملیاتی شدن پرداخت ۲ هزارو ۸۵ فقره 
تسهیلات به مبلغ ۳۲۰ هزار میلیارد ریال، شناسایی ۲۲ 
لکه صنعتی استان با بیش از ۳۰ هزار نفر اشتغال موجود 
و تصویب هشت لکه صنعتی با اشتغالزایی افزون بر ۲۵ 
هزار نفر در سفر دوم هیات دولت به استان به شهرک 
بخش  در  که  است  امید  های  روزنه  دیگر  از  صنعتی 
البرز به واسطه عملکرد دولت  صنعت و تولید استان 
ایجاد شد.استان البرز با سه هزار و ۷۶۰ واحد تولیدی 
و صنعتی سهم قابل توجهی در اقتصاد کشور دارد به 
طوریکه با احیای واحدهای راکد تولیدی و صنعتی این 
استان، یک هزارو ۵۳۷ کارگر در ۹ ماهه سال گذشته به 

محل کار خود بازگشتند.
ارمغان هایی که سفرهای پربرکت رییس جمهور شهید 

برای البرز داشت
در ۱۸ فروردین سال ۱۴۰۱ اولین سفر استانی دولت 
سیزدهم به استان البرز رخ داد و این استان میزبان 
شد  دولت  هیات  و  جمهور  شهید  رییسی  الله  آیت 
که این سفر با مصوبات مهم و اثرگذاری همراه بود.

با  پروژه   ۱۸۲ جمهور  رییس  اول  سفر  در  بنابراین 
اعتباری بیش از ۲۳۰ هزار میلیارد ریال اعتبار تصویب 
شد که در مجموع تاکنون بیش از ۶۰ درصد اعتبارات 
مربوطه تامین شده است.بر این اساس استان جوان 
البرز با زیرساخت های ضعیف نسبت به جمعیت، 
مورد عنایت ویژه دولت مردمی ایران قوی قرار گرفته 
از عقب ماندگی ها که  و در راستای جبران بخشی 
اقدامات  شده،  انباشته  استان  تاسیس  ابتدای  از 
بزرگی شکل گرفته است.بسیاری از پروژه ها طی این 
مدت مورد بهره برداری مردم قرار گرفتند که شاخص 

آنها احداث ۱۰۰ مدرسه از محل تعهدات سفر اول و 
همچنین انتقال زندان رجایی شهر از استان که طی 
تعامل و هم افزایی با قوه قضائیه، بود.طرح جامع 
آبرسانی البرز که در مدت سه سال مطالعات آن انجام 
شد در سفر ۱۸ فروردین ماه سال ۱۴۰۱ رییس جمهور 
به این استان کلید خورد و اکنون ۲ شهرستان پرتنش 
آبی نظرآباد و اشتهارد در آستانه بهره مندی از آب سالم 
خط  کیلومتر   ۲۲ گذشته  هستند..سال  طالقان  سد 
انتقال آب سد طالقان به نظرآباد و ۴۰ کیلومتر خط 
انتقال آب این سد به شهرستان اشتهارد با صرف ۹ 
هزارو۵۵۰ میلیارد ریال اعتبار اجرا شد.همچنین در سفر 
دوم رییس جمهور به استان البرز برای تکمیل ورزشگاه 
سرپوشیده ۶ هزار نفری انقلاب کرج و ده ها طرح 
ورزشی و حوزه نوجوانان و جوانان تصمیم گیری شد؛ 
اگرچه این مجموعه ورزشی تا سفر دوم رییس جمهور 
انقلاب  تکمیل نشد ولی گره کور ۱۲ ساله ورزشگاه 
کرج در این سفر باز شد تا جایی که از محل مصوبات 
این سفر ۸۰۰ میلیارد ریال برای تکمیل آن اختصاص 
یافت .در سفر اول رییس جمهور به البرز نیز که در 
انجام شد، مبلغ ۵۰۰ میلیارد  ۱۸ فروردین ماه ۱۴۰۱ 
ریال برای تکمیل سالن ۶ هزار نفری مجموعه ورزشی 
انقلاب اسلامی کرج به عنوان مهم ترین مطالبه ورزش 
این استان تخصیص یافته بود و تخصیص حدود ۲ 
هزار میلیارد ریال اعتبار سفر به ورزش البرز را شاهد 

بودیم .
رهاورد ۲۰۰ هزار میلیارد ریالی سفر دوم رییس جمهور 

شهید برای رونق اقتصادی البرز
سفر دوم رییس جمهور و هیات دولت ، رهاورد ۲۰۰ هزار 
میلیارد ریالی برای رونق اقتصادی این استان را نیز به 
همراه داشت به طوریکه همزمان با سفر رییس جمهور 
و هیات دولت ۱۹۰ هزار میلیارد ریال طرح تولیدی و 
اقتصادی در البرز افتتاح شد که نوید بخش رونق تولید 
استان است.همچنین همزمان با دور دوم سفر رییس 
 ، درمانی  طرح  چندین  البرز  استان  به  شهید  جمهور 
علمی و فناوری دراین استان افتتاح شد که رونمایی 
این  مهم  دستاوردهای  از  یکی  سرطان  ضد  داروی  از 
سفر بود همچنین خط تولید داروی بومی سازی شده 
سیکلوفسفاماید ترزیقی به صورت تزریقی در پارک علم و 

فناوری البرز راه اندازی شد.
گفتنی است این دارو تحریمی بوده و سالانه حدود پنج 
آن مسیر  داخلی سازی  با  دارد که  ارزبری  میلیون دلار 
فراهم  آن  صادرات  زمینه  آینده  در  و  مسدود  ارزبری 
خواهد شد.نیاز حوزه درمان کشور میانگین سالانه ۴۰۰ 
هزار دوز از این دارو است که با تولید داخلی صد درصد 
خارجی  نمونه های  واردات  به  کشور  نیاز  فرآورده،  این 
برطرف خواهد شد. این دارو با کیفیت مشابه و هم تراز 
نمونه آمریکایی به بازار دارویی کشور عرضه می شود.در 
دومین سفر استانی رییس جمهور به البرز وزیر صنعت 

، معدن و تجارت در سفر هیات دولت ، ۶ طرح بزرگ 
که  واحدهایی  کرد،  افتتاح  را  بالا  فناوری  با  صنعتی 
در اوج پیچیدگی و تحریم ، فعالیت هریک از آنها از 
شکوفای ، پویایی و بالندگی فناوران و صنعت ایرانی 

حکایت دارد.
مقصد دیگر سفر وزیر صنعت ، معدن و تجارت در استان 
البرز، شهرستان ساوجبلاغ بود که با سه افتتاح متفاوت 
همراه شد ، نخست کارخانه تولید انواع نخ با کاربرد در 
صنایع نساجی درزمینی به مساحت ۱۵ هزار۷۴۳ متر 
مربع با زیربنای هشت هزارو۲۶۵ متر مربع راه اندازی 
شد.برای ساخت، تجهیز و راه اندازی این کارخانه افزون 
بر ۱۲ هزار میلیارد ریال سرمایه هزینه شده است و ۲۸۰ 
نفر با راه اندازی این کارخانه مشغول به کار شدند.راه 
اندازی کارخانه ساخت لوازم خانگی بخش دیگر سفر از 
رهاوردهای سفر رییس جمهور به شهرستان ساوجبلاغ 
استان البرز بود که در آیینی کارخانه ساخت تلویزیون، 
گستره  به  زمینی  در  ظرفشویی  و  لباسشویی  ماشین 
۹۷هزارو۱۱۶ متر مربع و با زیربنای ۶۲ هزار متر مربع با 
سرمایه گذاری ۲۰ هزار میلیارد ریال فعالیت خود را آغاز 

کرد و ۷۵۰ نفر فرصت شغلی مستقیم به همراه داشت.
 )CHP( راه اندازی نیروگاه تولید همزمان برق و حرارت
زر شهرستان  غذایی  مواد  تولیدی  اختصاصی مجتمع 
رییس  سفر  گشایشی  های  طرح  از  یکی  ساوجبلاغ 
جمهور در سال ۱۴۰۲ بود.با بهره برداری از این نیروگاه، 
انرژی مورد نیاز واحدهای صنعتی وابسته به مجتمع 
.افتتاح ۲  شد  تامین  ساوجبلاغ  شهرستان  زر  شرکت 
کارخانه بزرگ تولیدی و صنعتی شامل کارخانه تولید 
انباره های سبراسید ساکن و پلیت باتری که در ساخت 
انواع باتری کاربرد دارد یکی از این واحدهای صنعتی 
با اشتغالزایی مستقیم ۲۰۰ نفر به بهره برداری  بود که 
رسید ؛ همچنین کارخانه ساخت منسوج بی بافت و 
تشکیل لایه به روش مذاب و آب با کاربرد در تولید البسه 
بیمارستانی و انواع ماسک با سرمایه گذاری ثابت ۱۲ 
هزار میلیارد ریال با حضور وزیر صنعت، معدن وتجارت 
در شهرک صنعتی اشتهارد بهره برداری شد. این واحد 
صنعتی در زمینی به گستره ۴۰ هزار و ۲۸۷ متر مربع با 
زیربنای ۲۵ هزار ۴۸۷ متر مربع و اشتغالزایی مستقیم 

۱۸۰ نفر احداث شده است.
همزمان با سفر وزیر جهاد کشاورزی به استان البرز که در 
راستای دومین دور سفر استانی رییس جمهور انجام شد، 
موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی اقدام به 
ساخت و راه اندازی خط تولید واکسن های نوترکیب و 
ادجوانت های نسل جدید کرد.این دستاورد ملی ظرفیتی 
را پدید آورده تا در صورت حملات ویروسی و میکروبی 
همچون کرونا در کمترین زمان، امکان تولید واکسن 
های مورد نیاز برای مقابله با آن و دفاع و صیانت از مردم 

شریف کشورمان فراهم شود.
 ، نوترکیب  های  واکسن  تولید  از خط  برداری  بهره  با 

ظرفیت تولید سالانه ۲۰۰ میلیون دوز واکسن از 
به عنوان  نوترکیب که  نسل جدید واکسن های 
جدید  نسل  های  واکسن  ترین  ایمن  و  بهترین 
گواه  که  شده  فراهم  شوند،  می  شناخته  جهان 
جبران خسران های گذشته و حرکت پرشتاب در 
مسیر پیشرفت علمی در کشور است.بهره برداری 
از طرح صنایع تبدیلی شرکت آکام پودر با ظرفیت 
تولید ۱۶ هزار تن که ۱۱ هزار تن از آن را محصول 
شیرخشک در طی سال تشکیل می دهد از دیگر 
برنامه های سفر یک روزه وزیر جهاد کشاورزی به 
شهرستان نظرآباد استان البرز در خلال سفر هیات 
دولت بود.این واحد صنعتی در زمینی به گستره 
هشت هزار و ۲۰۰ مترمربع و با سرمایه گذاری سه 
هزار و ۶۲۸ میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال برای ۴۸ به 
صورت مستقیم اشتغال ایجاد کرده است.همچنین 
در سفر دوم رییس جمهور به استان البرز قطعه 
نخست پست ۶۳ کیلوولت برق شهرک صنعتی 
بهاران کرج ، با صرف هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار 

مورد بهره برداری قرار گرفت.
تعطیلی زندان رجایی شهرکرج

البرز  استان  اجتماعی  رویداد  مهمترین  ادامه  در 
که سالها مردم برای تصمیم گیری درخصوص آن 
انتظار کشیدند، تعطیلی زندان رجایی شهر در شمال 
شهر کرج بود که موجب خوشحالی وصف ناپذیر 
قضائیه  قوه  اقدام  شد.این  البرز  استان  ساکنان 
ودولت سیزدهم نیز موجی از رضایتمندی در بین 
مردم به وجود آورد به ویژه آنکه ساختمان های این 
زندان به مکان های فرهنگی و تفریحی اختصاص 
داده شد. با این حال مردم البرز همچنان انتظار 
دارند سه زندان دیگر این استان هم تعطیل و به 

مکان دیگر انتقال یابند.
سال اشتغال آفرینی البرز به همت دولت سیزدهم

ثبت  یعنی  البرز  اشتغال  سهمیه  برابر   ۲ تحقق 
اشتغال ۱۱۴ هزار نیروی جدید کار طی سال ۱۴۰۲ 
سامانه  در  استان  اجرایی  دستگاههای  توسط 
درصد ملی از خبرهای مسرت بخش بود. سهمیه 
اشتغالزایی سال گذشته استان البرز ۵۸ هزار نفر بود 
که با ثبت عملکردی دستگاههای اجرایی ۱۱۹ درصد 
نسبت به سهمیه تعیین شده رشد نشان می دهد.
همچنین بیش از ۹۰ درصد از دستگاه های اجرایی 
البرز پارسال به فیبر نوری متصل شدند ، شبکه 
فیبرنوری افزون بر بافت شهری در بیش از۹۵ درصد 
از روستاهای این استان احداث شده است؛ اکنون 
حدود ۱۵ هزار مشترک شامل واحد های اداری ، 
مسکونی و تجاری استان دارای سرویس اینترنت 
تحت پوشش فیبر نوری هستند و بیش از ۱۰ هزار 
مشترک خانگی از طریق تلفن ثابت به شبکه فیبر 
نوری متصل شده اند، همچنین اکنون بیش از ۱۹۰ 
هزار مشترک از سرویس ADSL و چهارهزار و ۷۵۰ 
مشترک از سرویس VDSL در استان البرز بهره مند 
هستند .استان البرز سال گذشته یک میلیارد دلار 
صادرات داشت که جهش ۲ برابری نسبت به سال 
ماقبل آن نشان می دهد و بیشترین صادرات آن را 

مواد غذایی و دارو تشکیل می دهد.
اکنون استان البرز به تمام کشورهای حوزه خلیج 
و کویت  ، عمان  بحرین  امارات،  از جمله  فارس 
صادرات محصول دارد و کشورهای چین، روسیه 
از مقصدهای دیگر صادرات استان  آفریقا  قاره  و 
هستند.برای توسعه تجارت تا پایان سال جاری ۲ 
هیات بازرگانی این استان به کشورهای روسیه و 

امارات اعزام می شوند.



پنجره

مهدی طارمی مهاجم تیم ملی فوتبال ایران که فوتبال 
خود را از بوشهر آغاز کرد پس از گذراندن یک فصل پر 
کش و قوس در پورتو، سرانجام از این تیم جدا شد تا 

راهی سری آ ایتالیا شود.
 مهدی طارمی مهاجم تیم ملی فوتبال ایران پس از 
گذراندن یک فصل پر کش و قوس در پورتو، سرانجام از 
این تیم جدا شد و امروز چهارشنبه با حضور در باشگاه 
اینتر، قراردادش را با این تیم امضا کرد تا یکی از معدود 
لژیونرهای ایرانی باشد که به یکی از تیم های تراز اول 

جهان منتقل می شود.
شروع فوتبال؛ از کوچه های بوشهر تا تیم ملی

به  و  کرد  آغاز  بوشهر  از  را  فوتبال خود  دوران  طارمی 
مدت ۴ سال در تیم های شاهین بوشهر و ایرانجوان 
تیم  به  بازیکن  این  انتقال  اما  داشت.  حضور  بوشهر 
فوتبال پرسپولیس نقطه عطف بسیار مهمی در زندگی 
او بود و در مدت ۶ فصل حضور در پرسپولیس در ۸۷ 
بهترین  میان  در  تا  ثبت ۴۵ گل شد  به  موفق  بازی 
گلزنان تاریخ این باشگاه قرار بگیرد.طارمی در شرایطی 
که در تیم پرسپولیس حضور داشت از سوی کارلوس 
ایران هم دعوت شد و  کی روش به تیم ملی فوتبال 
در ۹ سال های اخیر یکی از مهاجمان کلیدی تیم ملی 
بود و در ۸۵ بازی ملی موفق به ثبت ۵۰ گل شد. این 
بازیکن بوشهری در ۲ جام جهانی ۲۰۱۸ و ۲۰۲۲ هم 

برای تیم ملی به میدان رفت.
از قطر تا پرتغال

او در فصل ۱۳۹۷ پرسپولیس را به مقصد الغرافه قطر 
ترک کرد و یک سال بعد هم به ریوه آوه پرتغال پیوست. 
طارمی در سال ۱۳۹۹ با قرارداری ۴ ساله به عضویت 
تیم فوتبال پورتو درآمد و اینجا بود که موفق شد خود را 
به عنوان یک مهاجم مطرح در سطح جهان مطرح کند. 
او در اولین فصل حضور خود در پورتو توانست سومین 

گلزن برتر و بهترین پاسور فصل پرتغال شود و در ادامه 
هم روند گلزنی های او ادامه داشت. در لیگ قهرمانان 
با گلی که  باز کرد و سپس  را  اروپا دروازه یوونتوس 
در دیدار برابر چلسی با ضربه برگردان و به زیبایی به 
ثمر رساند نامزد دریافت جایزه پوشکاش شد و عنوان 
بهترین گل فصل ۲۰۲۱ لیگ قهرمانان را به دست آورد.

و جام  برتر  لیگ  قهرمان  پرتغال  در  در فصل دومش 
آن  از  را  فصل  بازیکن  مؤثرترین  عنوان  و  شد  حذفی 
خود کرد و مجموعاً با ۳۷ گل در ۵۱ بازی )با محاسبه 
بازی های باشگاهی و ملی( چهارمین گل زن  مجموع 

برتر سال ۲۰۲۲ اروپا شد.
»اُ  روزنامه  خوانندگان  و  مخاطبان  آرای  اساس  بر  او 
جوگو« ی پرتغال نیز به عنوان بهترین بازیکن پرتغال 
 ۱۸۲ در  مجموعاً  شد.طارمی  معرفی   ۲۰۲۲ سال  در 
بازی برای پورتو در رقابت های مختلف ۹۱ گل به ثمر 
رساند و خود را به عنوان یکی از بهترین ادوار این تیم 
معرفی کرد و در نهایت هم با پایان مهلت قراردادش 
با پورتو به عنوان بازیکن آزاد از این تیم جدا شد تا 
ماجراجویی های خود را در سری آ ایتالیا و در تیم اینتر 

دنبال کند.
حضور در قلب فوتبال ایتالیا

طارمی که یک سال پیش از جدایی از پورتو در فصل 
داشت  قرار  میلان  آث  به  پیوستن  آستانه  در   ۲۰۲۳
سال  آخرین  تا  نگرفت  صورت  انتقال  این  نهایت  در 
قراردادش با پورتو را هم در این تیم پشت سر بگذارد. 
اما این فصل در نهایت فصل موفقی نبود و انتقادات 
زیادی نسبت به این بازیکن مطرح و حتی منجر به 

نیمکت نشینی در مقاطعی از فصل شد.
چهارشنبه  فراوان،  قوس های  و  کش  از  پس  طارمی 
۲۰ تیر در باشگاه اینتر حاضر شد تا پس از حضور در 
معاینات پزشکی، قراردادش را به طور رسمی با این تیم 

امضا کند.برخی طارمی را یک برگ برنده ارزشمند برای 
اینتر می دانند. او بازیکنی است که شم گلزنی بالایی 
به  نامه  بابت رضایت  اینتر مبلغی  آنکه  بدون  دارد و 
پورتو بپردازد موفق به جذب او شد. اما برخی دیگر هم 
به انتقاد از اینتر پرداختند و مهم ترین عامل انتقادی را 
هم سن و سال این بازیکن می دانند.طارمی در دوران 
باشگاه مجموعاً ۴۰۴  این ۶  در  فوتبال حرفه ای خود 

بازی انجام داده است و ۲۰۲ گل به ثمر رسانده است.
افتخارات پسر بوشهری فوتبال ایران

پرسپولیس،  تیم  در  خود  حضور  دوران  در  طارمی 
او  کرد.  ایفا  تیم  این  قهرمانی های  در  کلیدی  نقش 
با پرسپولیس توانست دو بار در فصل های ۹۶–۱۳۹۵ 
و ۹۷–۱۳۹۶ به قهرمانی لیگ برتر خلیج فارس دست 
 ۱۳۹۴–۹۵ فصل  در  نیز  بار  یک  همچنین  و  یابد 
با  او  این،  بر  علاوه  رسید.  نایب قهرمانی  عنوان  به 
پرسپولیس توانست در سال ۱۳۹۶ سوپر جام ایران را 

نیز به دست آورد.
این مهاجم ۳۱ ساله در پورتو نیز موفقیت های فراوانی 
کسب کرد. او در فصل ۲۲-۲۰۲۱ با پورتو قهرمان لیگ 
برتر پرتغال شد و دو بار نیز در فصل های ۲۱-۲۰۲۰ و 
۲۳-۲۰۲۲ نائب قهرمان این لیگ شد. همچنین، طارمی 
با پورتو توانست سه بار قهرمان جام حذفی پرتغال در 
او  شود.   ۲۰۲۳-۲۴ و   ۲۰۲۲-۲۳  ،۲۰۲۱-۲۲ فصل های 
همچنین در فصل ۲۳-۲۰۲۲ جام اتحادیه پرتغال را به 
دست آورد و دو بار نیز در سال های ۲۰۲۰ و ۲۰۲۲ سوپر 
جام پرتغال را فتح کرد.در سطح ملی، طارمی در تیم 
ملی ایران در سال ۲۰۲۳ توانست قهرمان تورنمنت کافا 
شود و با شش گل زده، عنوان آقای گل این تورنمنت را 
کسب کند. همچنین، او به عنوان بهترین بازیکن این 

تورنمنت انتخاب شد.
او با به ثمر رساندن ۸ گل، بهترین گل زن ایرانی لیگ 
قهرمانان اروپا است و دو بار عنوان آقای گل لیگ برتر 
 ۱۳۹۵-۹۶ و   ۱۳۹۴-۹۵ فصل های  در  را  ایران  فوتبال 
بهترین  بار  دو  همچنین  طارمی  است.  کرده  کسب 
در فصل ۹۴– و  ایران شده  فوتبال  برتر  لیگ  بازیکن 
۱۳۹۳ به عنوان بهترین مهاجم لیگ انتخاب شد. او در 
سال ۲۰۱۹ به عنوان بازیکن سال ریوآوه شناخته شد و 
در فصل ۲۰–۲۰۱۹ پرتغال با ۱۸ گل زده به عنوان آقای 

گل مشترک پریمیرا لیگا پرتغال را کسب کرد.
لیگا  پریمیرا  آقای  گل،  با ۲۲  نیز  در فصل ۲۰۲۲-۲۳ 
پرتغال شد و در فصل ۲۱-۲۰۲۰ با ۱۱ پاس گل، عنوان 
در سال  او  کرد.  را کسب  لیگا  پریمیرا  پاسور  بهترین 
۲۰۲۱ نیز به عنوان بهترین لژیونر سال آسیا انتخاب شد 
و نامزد دریافت جایزه پوشکاش فیفا بود. او همچنین 
پرتغال  برتر  لیگ  ماه  بازیکن  عنوان  به  بار  چندین 
انتخاب شد و در سال ۲۰۲۲ عنوان برترین بازیکن سال 
لیگ پرتغال و برترین گلزن آسیایی قاره اروپا را به خود 

اختصاص داد.
طارمی با عملکرد فوق العاده خود توانسته است جایگاه 
ویژه ای در فوتبال ایران و جهان پیدا کند و همچنان 
به عنوان یکی از بهترین مهاجمان در سطح بین المللی 
شناخته می شود. حال باید دید این بازیکن در قلب سن 
سیرو چه عملکردی از خود به نمایش خواهد گذاشت 
و باید دید آیا می تواند در رقابت با مهاجمان تراز اول 

اینتر، جایگاه ثابتی برای خود دست و پا کند؟

وزیر ورزش و جوانان و دبیر کل کمیته ملی المپیک درباره اعزام کاروان به المپیک پاریس و برگزاری نشست صمیمانه با المپیکی ها صحبت کردند.  
کیومرث هاشمی پس از پایان نشست با ورزشکاران المپیکی در جمع خبرنگاران بیان کرد: کار مشترکی بود که وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک انجام 
دادند. کار جدیدی که این دوره انجام شد حضور مادران ورزشکاران بود کسانی که در پشت صحنه فرزندان خود را حمایت و دعا می کنند. ما به سهم 
خودمان از این مادران که نقش بسزایی در موفقیت فرزندان خود دارند تقدیر کردیم. وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک تمام تلاش خود را انجام دادند تا 
کاروان ایران با آرامش در المپیک پاریس شرکت کند.او ادامه داد: آوردگاه المپیک خیلی سخت است. تمام کشورها سرمایه گذاری کردند و با بهترین شرایط 

می آیند. توقع ما از ورزشکاران این است که خودشان باشند و همان کاری را که در تمرینات انجام می دهند در صحنه مسابقات هم به نمایش بگذارند.
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وزیر ورزش: تلاش کردیم کاروان با آرامش به المپیک برود

سپاهان مطلوب من است
تاج: تهیه »VAR« وظیفه 

فدراسیون نیست
از   »VAR« تهیه  گفت:  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
وظایف فدراسیون فوتبال نیست، اما با توجه به 
اینکه به لحاظ شرایط تحریمی نمی توانند بنابراین 
انجام  را  کار  این  آن ها  از  نیابت  به  فدراسیون 
می دهد و پیش بینی می کنیم لیگ امسال با آن 

برگزار شود.
 مهدی تاج در حاشیه مجمع سالانه هیات فوتبال 
استان اصفهان، در خصوص حضور »VAR« اظهار 
کرد: تهیه VAR از وظایف فدراسیون فوتبال نیست 
و باشگاه ها باید خودشان در ورزشگاهشان مستقر 
کنند، اما با توجه به اینکه به لحاظ شرایط تحریمی 
نمی توانند بنابراین فدراسیون به نیابت از آن ها با 
را  کار  این  ورزش  وزارت  و کمک  هزینه خودش 
انجام می دهد. پیش بینی می کنم لیگ امسال با 
VAR برگزار شود ولی این موضوع به تنهایی کافی 

نیست.
وی افزود: ورزشگاه ها باید نور تا هزار و ۶۰۰ لوکس 
داشته باشند و باید جایگاه های vip و vvip ، چمن 
فراهم  آقایان  و  بانوان  مجزا  ورودی  و  مطلوب 
استان هایی است که  اصفهان جزو معدود  شود. 
نمی توانیم بانوان را به ورزشگاه بیاوریم. مشکلاتی 
از لحاظ ساختار ورزشگاه هست که حرف درستی 
است و باید برطرف شود. به هر جهت نمی توان 
مسابقات را بدون حضور بانوان در دراز مدت برگزار 
کرد. یک استان دیگر نیز همین مشکل را دارد که 
در حال پیگیری هستیم.رئیس فدراسیون فوتبال 
یادآور شد: بلیت الکترونیک و جانمایی با کد ملی 
از مهم های دیگر است تا تعداد بیشتر از بلیت به 
ورزشگاه نیایند. اگر تمام مولفه ها به درستی برگزار 
شوند، مسابقات لیگ در همان استان برگزار شوند، 
در  باید  نباشد،  مولفه ها  این  از  کدام  اگر هر  اما 

ورزشگاه دیگری برگزار شود.
اجرایی سقف  ادامه در خصوص ضمانت  تاج در 
بودجه، خاطر نشان کرد: خود ما در ایجاد سپاهان 
از  است.  من  مطلوب  سپاهان  و  داشتیم  نقش 
سوی دیگر به اعتراض هواداران نیز حق می دهم، 
زیرا توضیح کافی برایشان ندادیم. رعایت عدالت 
مالی در برنامه هفتم امسال ارائه شده و پارسال 
درآمدشان  از  اگر بیش  باشگاه ها  بوده است،  نیز 
بگیرند.  حرفه ای  مجوز  نمی توانند  کنند  هزینه 
 AFC از  باشگاه   ۷ شد  موجب  ما  سخت گیری 
مجوز حرفه ای بگیرند. ایران و عربستان سقف این 
مجوز بودند. سپاهان تنها باشگاهی بود که تمام 
استانداردهای بین المللی امسال را کسب کرد که 

خود باعث افتخار است. 
او اضافه کرد: ضعف هایی داشته و ممکن است 
امسال هم داشته باشد، در همین راستا با همه 
تمام  و  داشتیم  جلسه  باشگاه ها  عامل  مدیران 
ولی  نشد  بیان  بیان شد، ضعف جدی  ضعف ها 
را برطرف  باز هم ضعفی باشد می توانیم آن  اگر 
نباید  اینکه  بر  تاکید  با  فدراسیون  رئیس  کنیم. 
آسیا  باشگاه های  جام  از  باشگاه هایمان  بگذاریم 
بودیم،  تعلیق  این  از  پیش  افزود:  شوند،  حذف 
اما اکنون از تنبیه به تشویق رسیده ایم. ۳۰۰ هزار 
دلار بابت اینکه خود فدراسیون فوتبال چند سال 
به  و  نکرده  عمل  خوب  حرفه ای  مجوز  در  پیش 
باشگاه هایی که نباید مجوز داده بود، جریمه شد. 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی)نوبت اول( 
برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۰۶۷ هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد باقری فرزند محمد ولی بشماره شناسنامه ۲۰۹ صادره از در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۰۰.۳۱ متر مربع از پلاک ۲۰۰۲ فرعی از ۹ اصلی ق 
واقع در کرج ماهدشت خیابان فکوری کوچه ششم پلاک ۷ خریداری از مالک رسمی آقای علی رضائی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 

ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳٫۵٫۸

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

چالش بزرگ برای مهاجم ایران؛

طارمی؛ از کوچه های بوشهر تا قلب میلان

 شناسه آگهی: ۱۷۵۱۵۷۵



انیمیشن »Inside Out ۲« با تبدیل شدن به پرفروش ترین محصول تاریخ استودیو پیکسار، احتمالا به زودی رکورد فروش انیمیشن ها را در تاریخ سینما 
کسب می کند. »Inside Out ۲« فروش خود را از ۱.۲۴۲ میلیارد دلار عبور داد و به پردرآمدترین عنوان استودیو پیکسار در تمام دوران در گیشه جهانی 
تبدیل شد و بدون احتساب تورم در رتبه چهارم پرفروش ترین فیلم های انیمیشن تاریخ سینما قرار گرفت و امیدوار است به زودی به قدر این فهرست 
برسد.این انیمیشن تاکنون ۵۴۳.۵ میلیون دلار در آمریکای شمالی و ۷۰۸ میلیون دلار در سطح بین المللی فروخته است. این انیمیشن چند روز پس 
از سبقت گرفتن از انیمیشن  »منجمد« )۱.۲۷۴ میلیارد دلار(، به احتمال فراوان به زودی از فردش جهانی »برادران سوپرماریو« هم پیشی می گیرد اما 
علامت سوال اینجاست که آیا می تواند از فروش۱.۴۵۱ میلیارد دلاری »منجمد ۲« هم عبور کند و پرفروش ترین انیمیشن تاریخ سینما در تمام ادوار شود؟ 
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فرهنگی

یک انیمیشن در آستانه شکستن رکورد تاریخ سینما

نشست »سینما رو به آینده« شامگاه ۲۰ تیر در پردیس سینمایی 
آزادی برگزار شد.به گزارش از روابط عمومی برنامه، آخرین نوبت 
از سلسله نشست های »سینما رو به آینده« با حضور سعید 
رجبی فروتن، بهروز افخمی، سید ضیا هاشمی، سجاد نوروزی، 
به میزبانی امیر قادری و به همت سازمان سینمایی سوره در 
پردیس سینمایی آزادی برگزار شد.امیر قادری در ابتدای این 
نشست بیان کرد: معمولاً چیزی که مدیریت سینما را در چنین 
مقاطعی تهدید می کند، این است که چند نفر سهم خواهان 
اطراف وزیر سینمایی را می گیرند و سینمای ایران را برای چهار 
سال مصادره می کنند. من می خواهم بحث را از اینجا با آقای 
رجبی فروتن شروع کنم که شما چه تهدیدها و فرصت هایی 
پیش روی سینمای ایران می بینید؟سپس سعید رجبی فروتن 
می کردم،  دنبال  را  دوره  این  خبرهای  وقتی  من  کرد:  اظهار 
تصورم این بود که نشست های شما تاریخ شفاهی است. ما 
شبیه به این جلسات را در برنامه های تلویزیونی و رادیویی یا 
نشست های مطبوعاتی و رسانه ای داشته ایم. من این سلسله 
نشست ها را دوست دارم و می دانم که این کار چقدر از شما 
انرژی می گیرد. اما دوست دارم طراحان این برنامه به گونه ای 
طراحی کنند که به وسطه این صحبت ها همه از نقطه الف به 
ب رهنمون شویم؛ یعنی احساس کنیم شما پیش فرض هایی 
در ذهن تان دارید و با صحبت های ما با اطلاعات تازه ای مواجه 
می شوید که شاید شما را به یافته های جدیدی برساند. اگر 
مشابه  جلسات  از  متفاوتی  خیلی  کار  باشد  اینگونه  جلسه 
جلسات  این  در  ما  کرد:  اظهار  قادری  است.امیر  خورده  رقم 
از  باشند. برخی  افراد مختلفی حضور داشته  سعی کرده ایم، 
این اصطکاک هایی که در جلسات ایجاد شده، سر این قضیه 
بوده است که ما سعی کرده ایم از یک زاویه سینمای ایران را 
بررسی نکنیم. نقطه الف تا ب که شما می فرمایید، به علت 
مهمان محور بودن برنامه و دغدغه های مختلف این افراد قابل 
اجرا نیست. اینجا کلاس درس نیست و نمی شود افراد را راضی 

کرد که در یک حوزه صحبت کنند.
 مسئولیت شبکه خانگی، با یک اراده سیاسی

 به تلویزیون رسید
رجبی فروتن در ادامه یادآور شد: بنده در عمر خدمتی خودم به 
صورت متمرکز در سازمان امور سینمایی بوده ام. در این مدت 
نه با جریانی آمده ام و نه با جریانی کنار رفته ام. از پایین ترین 
پست ها و سلسله مراتب های سازمانی کار خودم را آغاز کردم 
و در ۱۳ ماه پایانی خدمتم معاون ارزشیابی و نظارت سازمان 
سینمایی بودم. به رغم اینکه می توانستم چهار سال بیشتر کار 
را ادامه دهم، تقاضای بازنشستگی داوطلبانه را کردم.وی افزود: 
من در این جلسه به جنبه هایی اشاره می کنم که مبتنی بر 
تجربیاتی است که با گوشت و پوست خودم احساس کردم. 
من با دولت های مختلف و با گرایش های سیاسی متفاوت در 
جایگاه مدیر و کارشناس حضور داشته ام. تمرکز من بیشتر روی 
حوزه نمایش خانگی بود تا اینکه بر اساس یک اراده سیاسی و 
با نیروی سیاسی این مسئولیت از روی وزارت ارشاد برداشته 
شد و به سمت سازمان صدا و سیما و سازمان تنظیم مقررات 
صوت و تصویر فراگیر رفت. من در سال های خدمتم سه دوره در 
نمایش خانگی بودم؛ اینکه نمایش خانگی به نسبت سال های 
اولش شکل و شمایل متفاوتی گرفت، بر عهده من و جمعی 
که به اتفاق کار می کردیم، بود. اوج این مساله آنجایی بود 
که آثار شبکه خانگی در تمامی سوپرمارکت ها و کیوسک ها 
توزیع شدند که قصه خاص خودش را دارد.فروتن بیان کرد: من 
دوست دارم به کارهایی اشاره کنم که روی زمین مانده یا اگر 
انجام شده، به درستی اجرا نشده و بهتر است در این دوره با 
توجه به انتظارات و امیدهایی که آقای پزشکیان آفریده اند، ما 
درواقع راه های ناپیموده گذشته را طی کنیم و به بی راهه نرویم.

رابطه دولت با صنوف سینمایی باید نظام مند شود
وی ادامه داد: یکی از کارهایی که در این دولت تکلیفش 
باید مشخص شود، رابطه و تعامل دولت، سازمان سینمایی و 
صنوف است. منظورم از صنوف جنبه اصناف سینمایی، خانه 
سینما و تشکل های چهارگانه تهیه کنندگان است. به نظرم این 
تعامل و رابطه باید نظام مند شود و به این شکل نباشد که 

اگر از کسی خوش مان آمد، سرکار بیاید. به نظر می آید در این 
سال ها رابطه دولت و روسای سازمان سینمایی با صنوف خانه 
سینما شناور بوده و فراز و نشیب داشته است. نظام مند کردن 
این موضوع باعث می شود که جنبه های عاطفی و رفاقت کنار 
رفته و همچنین دولت و صنف بدانند که چه وظایفی در 
قبال هم دارند.یکی از کارهایی که در این دولت تکلیفش 
باید مشخص شود، رابطه و تعامل دولت، سازمان سینمایی و 
صنوف است. منظورم از صنوف جنبه اصناف سینمایی، خانه 
سینما و تشکل های چهارگانه تهیه کنندگان استاین مدیر سابق 
سینمایی اظهار کرد: اخیراً آئین نامه تازه ای برای شورای صنفی 
نمایش منتشر شد که بلافاصله واکنش تشکل های چهارگانه 
را در پی داشت.سیدضیا هاشمی تصریح کرد: خیر. هر چهار 
تشکل نیست. سه تشکل تهیه کنندگی عضو خانه سینما است 
و یکی کارگردان ها است.فروتن در ادامه یادآور شد: به هر حال 
واکنش نسبت به برخی مواد و مفاد این آیین نامه داشتند 
جلسات  اولیه  پیش نویس  در  گویا  می دهد  نشان  این  که 
این افراد مورد دعوت قرار نگرفته اند.سجاد نوروزی درباره این 
مساله بیان کرد: نکته جالب این آیین نامه جایی است که 
برای شورای صنوف ارسال شد و نمایندگان صنوف آن را تایید 
کردند و وقتی این وارد صنف ها شده است، برخی از آن ها 
گفته اند که ما نظر نمایندگان خودمان را قبول نداریم.در ادامه، 
فروتن اظهار کرد: این موضوع به فرهنگ کار صنفی در کشور 
برمی گردد. به نظر می رسد نمایندگانی که در جلسات دولتی 
و تصمیم سازی شرکت می کنند، قدرت و مهارت اقناع کردن 
اعضای خودشان را ندارند یا احیاناً در جایگاهی نشسته اند که 
نمی توانند نسبت به اعضا اطمینان لازم را خلق کنند. این کار 
سوءتفاهماتی را در پی دارد و در صحن افکار عمومی هم 
اینطور نشان داده می شود که فلان صنف با مصوبه دولت 
مخالفت می کند. به نظرم این روابط با نگاه آسیب شناسانه 
باید حل شود. یکی از پیشنهادات من این است که تهیه 
پیش نویس اولیه به خود صنوف واگذار شود و هرگاه احساس 
کردند این نظرات از آب وگل درآمده، موضوع را با دولت مطرح 
کنند و بعد در نشست ها و در صحنی که افکار مختلف حضور 
دارند، کار را نهایی کنند.امیر قادری بیان کرد: اگر بخواهیم 
برای صحبت های شما سرفصل بگذاریم، یکی از اولین نکات 
شما این است که رابطه صنف و دولت اصلاح شود و به شکل 
درست دربیاید. شما فکر می کنید بهترین دوره رابطه صنف و 

دولت در این سال ها کدام بود؟

دوره مدیریت سیف اله داد در سینما، آرمانی بود
مرحوم  دوره  ما،  آرمانی  دوره های  از  یکی  کرد:  اظهار  فروتن 

سیف اله داد بود که جلسات شان حالت پارلمان طور داشت.
امیر قادری بیان کرد: بنا به درستی آن دوره، راه حل شما برای 
امروز چیست؟فروتن بیان کرد: در همان دوره ای که اشاره کردم، 
ظرفیت کافی را در خیلی از بچه ها نمی دیدیم چراکه از بچگی به 
ما مهارت گفت وگو را یاد نداده اند. ما تا زمانی که آداب گفت وگو 
را یاد نگیریم و ظرفیت خودمان را بالا نبریم، این اشکالات 
شکل می گیرد. من اکثر اوقات در عمق نگاه آقای سیف اله 
داد، اذیت شدن هایش را می دیدم ولی خودش را کنترل می کرد. 
سعه صدر در جلسات کم بود، حرمت رعایت نمی شد و برخی 
منافع شخصی خودشان را بر موضوع جلسه ارجح می دانستند. 
در آن دوره بر خلاف زحمات ایشان پروژه شان ناتمام ماند.سجاد 
نوروزی اظهار کرد: همان نکاتی که آقای رجبی فروتن درباره 
ناراحتی مرحوم سیف الله داد گفت که مربوط به سال ۱۳۷۶ 
است، این رفتارها در جلسات امروز سینما هنوز جاری و ساری 

است.
فشار رانت خواهان به سیف اله داد

در ادامه نشست، سیدضیا هاشمی بیان کرد: آقای فروتن اشاره 
خوبی کرد که در دوران مرحوم داد مجلسی به وجود آمد که 
۶۰ نفر با نظرات مختلف در آنجا حضور داشتند. کمیسیون های 
مختلفی از اهالی فرهنگ و سینما تشکیل دادند. همچنین 
اختلافات آن دوره جزئی و در میان تهیه کنندگان بود که آقای 
داد آن را حل کرده بود و اتحادیه تهیه کنندگان درست شد. 
دوستانی که آنجا درخواست هایی برای رانت داشتند، خیلی به 
آقای داد فشار می آوردند. به گونه ای که آقای داد از معاونت 
بیرون آمد.این تهیه کننده سیننما ادامه داد: ما در سال ۱۳۸۲ 
تشکیلاتی به نام »سینما گستر« به وجود آوردیم که ۲۲ نفر 
از بزرگان سینما و صنف عضو آن بودند. ما پیشنهاد دادیم که 
بعضی از افراد به این جمع اضافه شوند؛ اما آقای داد اجازه 
ندادند چون این افراد به ایشان بسیار فشار آورده بودند و بیماری 
آقای داد را تشدید کردند، وگرنه آن بیماری قابل کنترل بود.هنوز 
رییس جمهور منتخب دوره چهاردهم مستقر نشده؛ یک سری 
عکس بیرون می آید که معلوم است عده ای زنبیل شان را آماده 
کرده اند. ما به شدت نگرانیم چون همین سوابق باعث شده 
است که بی قانونی رخ دهدهاشمی تاکید کرد: هنوز رییس 
جمهور منتخب دوره چهاردهم مستقر نشده؛ یک سری عکس 
بیرون می آید که معلوم است عده ای زنبیل شان را آماده کرده اند. 

در نشست »سینما رو به آینده« مطرح شد؛

دولت پزشکیان با »خانه سینما«
 چه مواجهه ای داشته باشد؟

ما به شدت نگرانیم چون همین سوابق باعث شده است 
انتخابات خانه  در همین  که بی قانونی رخ دهد. مثلاً 
سینما، تخلفات شدیدی به وجود آمد. ما این ها را گزارش 
کردیم. انتخابات به شکل بسیار غیرقانونی انجام شد و 
گروهی به عنوان تهیه کنندگان عضو خانه سینما شدند. 
همین باعث شد که ما اعلام کنیم، نمی خواهیم در خانه 
آقای داد هم ما معتقد  باشیم. حتی در زمان  سینما 
بودیم که تهیه کننده به عنوان کارفرما نیاز نیست عضو 
خانه سینما باشد؛ تهیه کننده باید همراه باشد و کمک 
کند اما نباید جزو قانون گذاران باشد.قادری بیان کرد: از 
این نظر می گویید که خانه سینما در حال تبدیل شدن به 
خانه تهیه کنندگان است؟هاشمی افزود: این یک مورد 
باید  اعضای سینما  که  است  این  دیگر  است. مشکل 
حقوق شان را از ما بگیرند، ما هم حقوق مان را از آن ها 
بگیریم. این موضوع الان وجود ندارد و بخش عمده این 
اختلافات هم مربوط به همین شکل های خلاف قانون 
است و همینطور عدم اطلاعات حقوقی وزارت ارشاد هم 
باعث می شود که از این موضوع بگذرند. البته شایان ذکر 
است که هنوز خانه سینما تاییدیه وزارت ارشاد را ندارد و 
فقط ثبت شرکتی شده که بتوانند حقوق ها را تامین کنند.
این تهیه کننده ادامه داد: آقای مخبر اخیراً از یک تخلف 
در  را  بزرگی صحبت کرد که عده ای سینمای فرهنگی 
وزارت کار برده اند، در حالی که این اتفاقات هیچ تناسبی 
باهم ندارند. وزارت کار به این معنا است که کارگران 
باشند، کدام  بیمه  بگیرند و  باید در یک جایی حقوق 
سینماگر است که از یک کارفرما حقوق می گیرد؟ مگر 
اینکه دولتی باشد. بنابراین اصل این موضوع تخلف است 
و مسئولان هم پیگیرش نیستند.امیر قادری تصریح کرد: 
این کار اختلافات را بیشتر کرده است؟هاشمی اظهار کرد: 
دقیقاً. یکی از اختلافات این است که خانه سینما را 
مجبور کردند از وزارت کار مجوز بگیرد و آن را در وزارت 
ارشاد ثبت کند. مگر می شود مجمع عمومی وزارت کار 
را در مجمع عمومی وزارت ارشاد برگزار کرد؟ این تخلف 

عجیبی است که کسی هم درباره اش پاسخگو نیست.
قادری عنوان کرد: این موضوع باعث تقابل بین وزارت 
ارشاد و خانه سینما می شود.هاشمی تصریح کرد: این 
موضوع باعث تقابل شده است و در دوره قبل هم بود.

سجاد نوروزی بیان کرد: مجوز جدید درباره چیست؟
را  سینمایی  صنوف  که  است  موظف  ارشاد  وزارت 
فقط در وزارت ارشاد ثبت کند نه جای دیگر؛ روی این 
دیگر، صمت  وزارتخانه های  است.  تاکید شده  موضوع 
داد:  نداردهاشمی توضیح  به فرهنگ  ربطی  و – هیچ 
مصوب  فرهنگی  انقلاب  شورای  در  که  دستورالعملی 
شد و برای امضای ریاست جمهوری هم رفت که آقای 
رئیسی شهید شد. این دستورالعمل ماند و همین نامه 
هم در ارتباط با آن اعلام شد. حتماً دوستان آن را مطالعه 
کنند. اشاره کلی اش این است که وزارت ارشاد موظف 
است که صنوف سینمایی را فقط در وزارت ارشاد ثبت 
کند نه جای دیگر؛ روی این موضوع تاکید شده است. 
وزارتخانه های دیگر، صمت و … هیچ ربطی به فرهنگ 
ندارد. آن ها می توانند در جاهای دیگر خودشان را ثبت 
کنند اما نمی توانند ثبت شان در آنجا را در وزارت ارشاد 
ثبت کنند.وی ادامه داد: کاری که در خانه سینما اتفاق 
افتاد، تخلف آشکار بود. به دلیل اینکه آگاهی درستی در 
وزارت کار نسبت به فرهنگ وجود نداشت برای همین 
به راحتی مجمع ها را تشکیل دادند. وزارت کار اصلاً در 
جریان نیست که مجمع اصلی نمی توانست تشکیل شود 
چرا که ۳۲ صنف در وزارت کار نمی توانند یک صنف 
واحد را تشکیل دهند. در وزارت کار هر ۵ صنف یک 
تنها  ما  دهند؛  تشکیل  مجموعه  یک  می توانند  شکل 
یک مورد تهیه کنندگان با این ویژگی داریم که شکل و 
اساسش ایراد دارد. این بخشنامه به زودی اتفاق خواهد 
افتاد و همه صنوف باید به وزارت ارشاد بروند و آنجا 
خودشان را ثبت کنند.قادری بیان کرد: شما این موضوع را 
مثبت می دانید؟هاشمی تاکید کرد: به شدت. شما هرگز 
نمی توانید از وزارت کار مجوز فیلمسازی بگیرید. حتی اگر 
از آنجا مجوز بگیرید، باز برای تولید فیلم باید مجوزش را از 
وزارت ارشاد بگیرید.در ادامه، فروتن اظهار کرد: متاسفانه 
باعث  در آن سمت هم حرکت هایی صورت گرفته که 
تضعیف صنف می شود. در قانون برنامه هفتم توسعه که 
در سال گذشته ابلاغ شد؛ به شکل غیرمترقبه ای رسیدگی 
به تخلفات صنفی اهالی سینما به وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی سپرده شده است. این امر، امر بسیار بدی است 
و من خوشبختانه دیدم که خانه سینما واکنش نشان 
داده است. به نظرم تمام این اعتراضات و انتقادات به 

این مفاد قانونی مورد توجه قرار نگرفت.
 شناسه آگهی: ۱۷۵۱۵۷۵
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